
Zápis z jednání Školské rady Gymnázia dr. A. Hrdličky v Humpolci 

Pořadové číslo jednání: 43  

Datum jednání 24.10.2022 

Přítomni:  

Za zřizovatele Mgr. Alena Kukrechtová 
Václav Křivánek 

Za zákonné zástupce nezletilých 
studentů a za zletilé studenty 

MgA. Dita Urbánková Čeledová, DiS 
 Mgr. Lucie Ottová 

Za pedagogické pracovníky Mgr. Eva Karafiátová 
Mgr. Kamila Zachová 

Zapisovatelka: Mgr. Kamila Zachová 
 
Program jednání: 

1. Školská rada projednala a souhlasí s Výroční zprávou o činnosti školy za rok 
2021/2022.  

2. Školská rada vzala na vědomí informace od ředitele školy Mgr. Jiřího Dalíka:  
 

• Rozpočet školy – srovnání roků 2021,2022 a nástin příjmů v roce 2023. 

• Zmíněna složitá energetická situace – navýšení provozních prostředků 
od kraje. 

• Stav zaměstnanců – 31 učitelů, 7 nepedagogických pracovníků  

• Celkem 330 studentů z toho v primě 31, v 1.A 30 studentů. 

• DOD – naplánován na 30.11.2022, je možné využít on-line systém na 
individuální prohlídky, oslovení devátých tříd na mozaice v Pe, HB, 
návštěva devátých tříd blízkých škol 

• Výsledky vzdělávání: 1. pololetí výsledek 1,54, 2. pololetí 1,59  

• Neprospěl, nematuroval, žádal o opakování ročníku jeden student – 
nebylo vyhověno. 

• DVPP – šablony II. – využívány prostředky, celkový počet akcí 124. 

• Úspěchy – talent Vysočiny – A. E. Čechová, A. Kuncová 
A. Janů, V. Koten 

• Studenti v zahraničí: Francie (A. E. Čechová, K. Dománková) USA (P. 
Šotola) 

• ŠVP – zmíněna chystaná revize 

• Vize pro školní rok 2023/2024 naplnit první ročníky, udržet aprobovaný 
sbor (dvě kolegyně odchází do důchodu), I KAP II., ŠAB JAK (2023-
2026) 

• Plánovaná rekonstrukce tělocvičny, vypsáno 15 500 000,-, bude trvat 
rok, zasáhne do školního roku. 

 
V Humpolci 24.10.2022 
 
MgA. Dita Urbánková Čeledová, Dis.                          Mgr. Kamila Zachová 
    (předsedkyně školské rady)                         (zápis provedla)  


